



銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園家長教師會 25 週年 家長通訊冊封面設計比賽

PN 至 K3

報名時間 2023 年 4 月 24 日(星期一)上午 8:30 時至 2023 年 5 月 3 日(星期三)下午 4:30

登入本會網頁 <https://www.cbvictoria.edu.hk/tc/pta/> 報名參加

(Ref. No.: 031/003/2023_1)

親愛的家長：

為慶祝銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園家長教師會成立 25 周年，本會誠邀你的小朋友參與 2022/2023 年度家長通訊冊封面設計比賽，冠軍作品將會用作 2022/2023 家長通訊冊封面。

比賽詳情如下：

報名時間：2023 年 4 月 24 日(星期一)上午 8:30 至 5 月 3 日(星期三)下午 4:30

參加及遞交方法：請下載及填妥報名表格，連同作品一併遞交。

閣下可親自遞交至個別班級的老師(請不要將作品和報名表格用釘書釘釘在一起。)

主題：家長教師會 25 週年

評判：學校管理團隊

獎項：冠軍 - 冠軍作品將會刊登於 2022/2023 家長通訊冊封面 (獎杯及獎狀)

亞軍 (獎杯及獎狀)

季軍 (獎杯及獎狀)

優異獎 10 名 (獎牌及獎狀) 所有參加者將獲發感謝狀

賽果公布：獲獎名單將於 2023 年 5 月底於 WeeklyBuzz 公布。得獎者將個別獲專人知，頒發獎項的安排會於稍後公布。

作品規格：

- 封面設計尺寸 - A4 尺寸 (210 x 297mm)
- 請將小朋友的名字和級別寫在作品背面

接受格式：

- 紙張形式：參賽作品須繪畫於 A4 尺寸(210 x 297mm)的紙張上。

比賽條款及細則

- 參賽作品必須是參賽者的原創作品和使用合法素材。若參賽作品引起任何知識產權或其他爭議及索償，參賽者須負全責，本會概不負任何責任。
- 只限家長教師會會員園生參加，每位園生只可遞交一份參賽作品。
- 參加者所遞交的作品均有機會被刊登於家長教師會的網頁及/或通訊內，而每位參賽者就參加是次活動均代表授予家長教師會該等發佈參賽作品的權利。如閣下不欲有關資料作此等用途，請自行不要參與是次活動。
- 逾期遞交之作品將不會被接納。
- 家長教師會對此項比賽的條款及細則和比賽結果保留最終決定權。

備註：

1. 此活動只限家長教師會會員參與。如果閣下還未成為家長教師會會員，我們誠意邀請閣下加入家長教師會，在各項活動中享有會員專利。閣下可於此網頁 <https://www.cbvictoria.edu.hk/tc/pta/> 進行會籍申請或續會和繳付費用，會籍即時生效。

如果你有任何查詢，歡迎與本會聯絡 (電話: 2157-0616，電郵: cbvkpta@cbvictoria.edu.hk)。

報名時必須填寫閣下之聯絡資料，完成報名即代表閣下同意讓本會及有關籌委成員使用有關個人資料作此活動行政安排。本會於活動中將拍攝活動照片/集體照片，日後或會刊登於本會的會員通訊內或網頁內，讓其他家長一同分享活動中的花絮。如此安排對閣下構成任何不便，請自行不參與本會的工作人員之任何拍攝程序。



銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園家長教師會 謹啟
二零二三年三月三十一日



CBVKIN PTA 25th Anniversary Newsletter Cover Design Competition

PN - K3

Submission Period: 8:30am, Monday 24 April 2023 to 4:30pm, Wednesday 3 May 2023

Dear Parents,

(Ref. No.: 031/003/2023_2)

To celebrate Causeway Bay Victoria Kindergarten & International Nursery Parent-Teacher Association's 25th Anniversary, PTA is inviting you all to participate in the 2022/23 CBVKIN PTA Newsletter Cover Design Competition! The winning design will be used as the upcoming 2022/23 Newsletter Cover.

Details are as follows:

- Submission Period** : 8:30am, 24th April 2023 (Monday) to 4:30 pm, 3rd May 2023 (Wednesday)
- Submission Method** : [Entry form can be downloaded here](#), please fill in the form and submit together with your design to your child's class teachers (please do not staple your artwork with the form)
- Theme** : 25th Anniversary of CBVKIN PTA
- Judging Panel** : School Management
- Prize** : **Winner – The winning design will be used as 2022/2023 PTA Newsletter Cover**
(Trophy & Certification of Appreciation)
First Runner Up (Trophy & Certification of Appreciation)
Second Runner Up (Trophy & Certification of Appreciation)
10 Merits (Medal & Certification of Appreciation)
All participants will receive a Certificate of Participation
- Announcement of Results** : We will announce the winners via Weekly Buzz at the end of May, and we will contact the winners directly with details of how to collect the prize.

Requirements:

Front Cover Design Parameters

- A4 size (210mm x 297mm)
- Please mark your child's name and class at the back of the artwork.

Acceptable formats

- The original design should be in paper format in A4 size (e.g. 2D drawings or paintings).

Terms and Conditions:

- The submitted design must be the original work of the participant and must not contain unlawful material. It is the participant's responsibility to settle any intellectual property rights or other claims arising out of the submitted design and the PTA shall not be responsible for such claims.
- **This competition is open for all PTA members only.** Only one submission is allowed per child.
- Please note that any submitted designs may be published on the PTA website and/or PTA newsletter; and by participating in this competition each participant grants to the PTA the right to make such publication. If you do not want your design to be used for these purposes, please do not participate in this competition.
- Submissions received after 5pm 3rd May 2023 shall not be considered for evaluation.
- The PTA reserves the final right to determine these terms and conditions and the results of this competition.

Important notes:

1. This competition is limited to PTA members only. If you are not a PTA member yet, we sincerely invite you to join the PTA and enjoy member's benefits in our activities. You may apply/renew your PTA membership as well as process e-payment via our website <https://www.cbvictoria.edu.hk/en/pta/>. **Membership will be effective immediately.**

Should you have any questions, please contact us by phone on 2157-0616, or via email at cbvkpta@cbvictoria.edu.hk.

Online Registration requires you to provide contact details and completion of registration shall constitute consent to disclosing your contact details to the PTA and the organising committee members for the purposes of administration of the event. Please note that photos will be taken during the PTA activity and may be posted on our website and/or newsletter. If you do not want your photos to be used for these purposes, please do not participate in the photo taking.



Yours sincerely,

Causeway Bay Victoria Kindergarten & International Nursery Parent-Teacher Association Limited



CBVKIN PTA 25th Anniversary Newsletter Cover Design Competition

銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園家長教師會 25 週年
家長通訊冊封面設計比賽

參加表格 Entry Form

For PN to K3

姓名 (中):

Name in Chinese: _____

姓名 (英):

Name in English: _____

性別:

Gender: _____

班級:

Class: _____

(Grade/Class/Session) e.g. PNA1am

電郵地址:

E-mail Address: _____

聯絡人:

Contact person: _____

聯絡電話:

Contact No.: _____

參加是次活動，代表參賽者同意活動的條款及細則（包括，如適用，同意其參賽作品被發佈在家長教師會的網站及/或通訊內。），詳細請參閱是次比賽公告。

By participating in this competition, all participants agree to its terms and conditions (including where applicable to agree to the publication of the submitted design on the PTA website and/or newsletter). For details please refer to the Circular for this competition.

(以下只供本會填寫 For Internal Use Only)

編號:

Reference number: _____